

## Pelajar-pelajar Melayu Lulus Dari Universiti Islam Indonesia

Dua orang mahasiswa dari Tanah Melayu di Akademi

Agama Islam Surakarta telah berjaya menyandang gelaran

Sarjana Muda (B.A.) baharu-baharu ini. Mereka itu

ialah saudara Ishak Abdullah dari Pahang, dan

saudari Zainab binti Haji Saleh dari Kelantan.

Sebelum ke Indonesia, saudara Saleh<sup>1</sup>, pernah belajar

di Madrasah Aljunied Al-Islamiah, Singapura, selama 6

tahun. Dalam tahun 1958 beliau melanjutkan

pelajaran ke Jogjakarta, di Madrasah *Al-Mu' alimīn*.

Sesudah itu, beliau meneruskan lagi pelajaran

di Akademi Agama Islam Surakarta sehingga tamat dan

mendapat gelaran Sarjana Muda (B.A.).

Beliau juga terkenal cergas dalam pertubuhan pelajar

– mahasiswa. Pernah menjadi Wakil Ketua Dewan

Mahasiswa Akademi Agama Islam. Dalam tahun 1960

- 1961 telah terpilih menjadi Ketua Umum Himpunan

Pelajar Malaya di Indonesia, yang berpusat di Jogjakarta.

Selain dari mengetahui bahasa Indonesia, yang

menjadi bahasa pengantar dalam Akademi itu, beliau juga

mahir dalam bahasa-bahasa Inggeris, Arab dan Cina.

Beliau telah kembali ke tanah airnya Temerloh, Pahang pada

bulan September yang lalu, dan akan mencurahkan segala

pengetahuannya untuk pembangunan agama, bangsa dan negara,

sesuai dengan perkembangan zaman.

Saudari Zainab binti Haji Saleh pula, berasal

dari Kota Bharu Kelantan. Sebelum melanjutkan

<sup>1</sup> Nama yang sebenarnya ialah Ishak Abdullah



Saudari Zainab Haji Saleh

\* \* \*

pelajarannya ke Indonesia, pernah belajar di Madrasah Al-Na'īm

Lil-Banāt, Kota Bharu, Kelantan sehingga tamat dan pernah

mengajar di madrasah tersebut.

Dalam tahun 1954 beliau meninggalkan tanah airnya.

Setelah itu beliau belajar di (Sekolah Persiapan

Perguruan Tinggi Agama Islam Negeri) dan pada

tahun 1958 melanjutkan lagi ke Akademi Agama Islam,

Surakarta. Beliau sekarang telah tamat dan berjaya

mendapat Degree B.A.

Beliau akan kembali ke tanah airnya pada bulan Oktober

1962 ini.

-----oO-----